
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 12
I sidste uge blev der afholdt et borgermøde på Flyvestation Skrydstrup, hvor
over 450 bekymrede beboere i lokalområdet fremmødte. Borgerne havde mu-
lighed for at stille spørgsmål til både Forsvarsministeriets Materiel- og Ind-
købsstyrelse og Haderslev Kommune. Flere beboere udtrykte stor utilfreds
over manglende dialog, inddragelse og information i processen indtil videre.
De udtrykte klart, at borgermødet på ingen måde havde gjort dem klogere,
fordi det hele blev mere teknisk end ventet, og ingen kunne få et klart svar.
Hvordan vil Forsvarsministeriet fremadrettet sikre en bedre dialog og inddra-
gelse af lokalbefolkningen, når mange borgere indtil videre har haft en for-
nemmelse af at blive talt hen over hovedet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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